
INFORMACJA O PRACY BURMISTRZA MICHAŁOWA W OKRESIE
MIĘDZYSESYJNYM

od 27 czerwca 2024r. do 04 września 2024r.

I. Przeznaczono do sprzedaży:  

1. dz. nr 528 o pow. 0,59 ha obręb 49 Topolany, w ustnym przetargu ograniczonym
do właścicieli działek sąsiednich nr 527 i 529/4

2. dz.  nr  387/2  o  pow.  0,1413  ha  obręb  32  Nowa  Wola,  w  ustnym  przetargu
nieograniczonym

3. dz. na rzecz użytkownika wieczystego:
- dz. nr 164/1 o pow. 0,1744 ha i 164/5 o pow. 0,0964 ha KW BI1B/00092147/1 z

obrębu 29 Michałowo
- dz. nr 1124/1 o pow. 0,1509 ha KW BI1B/00064038/9 i 1124/2 o pow. 0,0924

ha KW BI1B/00078506/2 z obrębu 29 Michałowo
- dz. nr 641/3 o pow. 0,5100 ha KW BI1B/00288551/7 z obrębu 29 Michałowo

4. bezprzetargowej dla dotychczasowego najemcy:
- lokal mieszkalny Osiedle Bondary 7m14 o pow. 72,41 m² składający się z 4-ech

izb   wraz  z  udziałem 835/10000  w częściach  wspólnych  budynku  i  prawie
własności przynależnej części gruntu działek nr 25/13 o pow. 0,1045 ha i 26/12
o pow. 0,0137 ha, o łącznej powierzchni 0,1182 ha (KW nr BI1B/00074583/7)
oraz udziałem 1/20 części w działce nr 25/15 o pow. 0,1256 ha i 26/14 o pow.
0,0201  ha,  o  łącznej  powierzchni  0,1457  ha  (KW  nr  BI1B/00074585/1)
zabudowanej budynkiem gospodarczym o pow. 19,725 m²

II. Podpisano akty notarialne na sprzedaż:  

1. dz. 747 o pow. 0,09 ha obręb 47 Tajnica Górna
2. dz. dz. 748 o pow. 0,0937 ha obręb 47 Tajnica Górna
3. dz. 9/6 o pow. 0,25 ha obręb 6 Bondary

III. Ogłoszony II przetarg na sprzedaż:  

1. lokal mieszkalny nr 2 o pow. 27,97 m² z pomieszczeniem przynależnym o pow.
13,46  m²  obręb  3  Barszczewo,  cena  wywoławcza  12  840,00  zł  brutto
(zwolnienie z podatku VAT), wadium 1 000,00 zł

2. lokal mieszkalny nr 3 o pow. 43,37 m² z pomieszczeniem przynależnym o pow.
16,96  m²  obręb  3  Barszczewo,  cena  wywoławcza  18  840,00  zł  brutto
(zwolnienie z podatku VAT), wadium 2 500,00 zł

3. lokal  mieszkalny  nr  4  o  pow.  54,53  m²  z  dwoma  pomieszczeniami
przynależnymi  o  pow.  33,84  m²  obręb 3  Barszczewo,  cena  wywoławcza  23
700,00 zł brutto (zwolnienie z podatku VAT), wadium 3 000,00 zł. 

Z powodu braku wpłat wadium nie rozstrzygnięto II przetargu na sprzedaż
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dz.  63/1 o pow. 0,3222 ha obręb 38 Potoka,  cena wywoławcza 88 000,00 zł
brutto (zwolnienie z podatku VAT).

Postępowania przetargowe i zapytania ofertowe:

o Ogłoszono  przetarg  na  ,,Modernizację  oświetlenia  ulicznego  na  terenie  Gminy
Michałowo” w zakresie wymiany lamp oświetleniowych na terenie gminy w ramach
programu Polski Ład ,,Rozświetlamy Polskę”.  Przewidywany termin otwarcia ofert
09.09.2024r.

o Ogłoszono  przetarg na ,,Przebudowę gminnej oczyszczalni ścieków w Michałowie
– etap I” dofinansowanego w ramach programu Polski Ład. Przewidywany termin
otwarcia ofert 06.09.2024r.

o Ogłoszono  przetarg  na  ,,Dostawę  energii  elektrycznej  w  ramach  usługi
kompleksowej  dla  Gminy  Michałowo  oraz  podległych  jednostek  na  potrzeby
zasilania obiektów i budynków oraz świetlenia ulicznego - 2024r.” Przewidywany
termin otwarcia ofert 10.09.2024r.

o Podpisano umowę na ,,Budowę studni głębinowej przy hydroforni w Garbarach” ,
z firmą DBM Daniel Borowski ul. Ogrodowa 12, 17-220 Narewka z ceną ofertową
323.000zł

o Otwarto przetarg na  „Budowę wiaty do celów rekreacyjnych na plaży w Rudni”.
Wpłynęło  5  ofert  .  Obecnie  trwa  proces  wyboru  oferenta.  Złożono  wniosek  do
Lokalnej Grupy Działania Puszcza Knyszyńska na dofinasowanie.

o Podpisano umowę na budowę  Gminnego Przedszkola w Michałowie – Etap I z firmą:
GRUPA  IZOTERM  Sp.  z  o.o.,  ul.  Sejnieńska  57,  16-400  Suwałki  za  cenę
11.898.724,32zł z gwarancją 5 lat.

Prace trwające i wykonane:

- rozpoczęto prace budowlane przy budowie Gminnego Przedszkola w Michałowie
- trwają prace modernizacyjne drogi we wsi Szymki,  do wsi Łuplanka Stara, drogi Bondary
– Rudnia oraz drogi powiatowej Kobylanka – Kuchmy
- wykonano remont dróg na kol. Michałowo (w stronę wsi Kopce) oraz drogę w Pieńkach, 
- trwają prace remontowe pomieszczeń przy świetlicy w Juszkowym Grodzie,
- trwa remont ośrodka zdrowia w Bondarach,
- trwa remont sali gimnastycznej w LO w Michałowie
- bieżące koszenie dróg gminnych,
- zakończono remont sanitariatów w Szkole Podstawowej w Michałowie 
- zakończono prace remontowe przy plaży w Rudni.
WYDARZENIA

1. W  związku  z  zamiarem  odejścia  dotychczasowego  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w
Michałowie  Pani  Małgorzaty  Gwaj  –  Szastaj  ogłoszono  dwa  konkursy  na  to
stanowisko. W pierwszym jak i w drugim konkursie nie wpłynęła żadna oferta. W
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związku z powyższym pełnienie obowiązku Dyrektora Zespołu Szkół w Michałowie
powierzyłem na okres  10 miesięcy tj.  od 01.09.2024r.  do 30.06.2025r.  pani  Annie
Rasiuk dotychczasowej wicedyrektor Zespołu Szkół.

2. W dniu 2 lipca wraz z przedstawicielem Centrum Kultury Białoruskiej  dokonałem
otwarcia warsztatów wakacyjnych w naszej Gminnej Bibliotece.

3. 3 lipca na punkcie poboru opłat nad Zalewem Siemianówka doszło do nienawistnego
incydentu  tj.  do  grożenia  bronią  i  śmiercią  nastolatkowi  z  Ukrainy  pracującemu
legalnie na punkcie poboru. Sprawa została zgłoszona do organów ścigania i sprawca
został ujęty. W związku z tym wydarzeniem 05.07 została zorganizowana konferencja
prasowa, na którą zaprosiliśmy media.  Różne środowiska ostatnio nakręcały spiralę
hejtu w stronę Gminy Michałowo. Teraz widzimy, że sprawy eskalują. Mówimy stop
takim zrachowaniom i apelujemy do mieszkańców, aby nie angażowali się w żaden
sposób w działalność tych skrajnie prawicowych środowisk. 

4. 4 lipca uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków LGD Puszcza Knyszyńska,
które odbyło się w Supraślu. 

5. W tym samym dniu zebrała się powołana przeze mnie komisja, której zadaniem było
stworzenie  listy  potencjalnych  najemców  nowobudowanych  przez  spółkę
Niezapominajka domów. W oparciu o regulamin,  uwzględniając  kryteria w nim w
zawarte, m.in. zamieszkanie na terenie gminy, dochody, etc., zostały wyłonione osoby
z którymi zostaną podpisane umowy. Dzięki tej inicjatywie samorządu skorzystają 64
rodziny, które znajdą nowy dach nad głową. Kolejny raz pokazujemy, że nie składamy
pustych obietnic tylko realizujemy nasze zapowiedzi. Dobra wiadomość jest również
taka, że już złożyliśmy wniosek o pozwolenie na budowę kolejnych 64 mieszkań.

6. 8 lipca spotkałem się z Zastępcą Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej
w  Białymstoku  Panem  Piotrem  Krawczeniuk.  Tematem  spotkania  była  wzajemna
współpraca z naszym samorządem.

7. O współpracy samorządów rozmawiałem również na spotkaniach z Wójtem Narwi
Anetą  Leonowicz,  Wójtem  Narewki  Jarosławem  Gołubowskim  oraz  Burmistrzem
Zabłudowa  Adamem  Tomankiem.  Podczas  spotkania  pogratulowałem  włodarzom
wyboru na gospodarzy swoich gmin.  

8.  Skoro  o  współpracy  mowa,  spotkałem  się  także  z  Prezydentem  Białegostoku
Tadeuszem Truskolaskim gratulując jednocześnie ponownego wyboru na Prezydenta
Miasta.  Spotkałem  się  również  z  Marszałkiem  Województwa  Podlaskiego,  gdzie
zostały omówione możliwości pozyskiwania środków na drobne projekty.

9.  12 lipca mieszkańcy Łuplanki  zorganizowali  święto wsi,  w którym wraz  z  Panią
Przewodniczącą  miałem  przyjemność  uczestniczyć.  Okazja  do  świętowania  była
podwójna, gdyż dokonano również uroczystego przecięcia wstęgi na wyremontowanej
niedawno drodze w Łuplance.

10.12 lipca z okazji Ogólnopolskiego Dnia Leśnika na ręce Nadleśniczego Nadleśnictwa
Żednia  przesłałem  życzenia  wszystkim  pracownikom  Nadleśnictwa.  Życzenia
skierowałem  również  do  wszystkich  funkcjonariuszy  Policji,  począwszy  od
Komendanta  Wojewódzkiego  i  Miejskiego  Policji  w  Białymstoku,  poprzez
Komendanta  Komisariatu  w  Zabłudowie  oraz  Kierownika  naszego  Posterunku  z
okazji święta Policji, które miało miejsce w dniu 24 lipca. 
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11.  13 lipca gościliśmy w ratuszu biskupa Krzysztofa Zadarko, przewodniczącego Rady
Konferencji Episkopatu Polski ds. migracji, turystyki i pielgrzymek oraz ks. Janusza
Balickiego,  konsultora  Rady  oraz  dr  Rafała  Cekiera  z  Instytutu  Socjologii
Uniwersytetu  Śląskiego.  Podczas  dwugodzinnej  spotkania  wraz  z  Panią
Przewodniczącą rozmawialiśmy na temat  wydarzeń na granicy o samego początku
kryzysu granicznego oraz działalności na naszym terenie narodowościowców i co za
tym idzie  odczuciami społeczności  lokalnej.  Po spotkaniu goście  odwiedzili  PFDF
Michałowo,  gdzie  obejrzeli  rzeźby  poświęcone  kryzysowi  granicznemu,  których
autorem jest Edward Toczko. Wszyscy zgodnie stwierdzili, iż trzeba mieć bardzo dużo
złej woli, aby w tych rzeźbach widzieć coś złego. Ksiądz Biskup Zadarko życzył mi
wytrwałości w swoim postępowaniu w obronie wartości ludzkich, a Przewodniczącą
Rady i mieszkańców zachęcał do wspierania podjętych działań, czego świadectwem
jest wpis w księdze pamiątkowej.

12.W dniach od 16 lipca do 01 sierpnia przebywałem na urlopie w związku z czym tuż
przed  urlopem  spotkałem  się  z  Wójtem  Gródka  Wiesławem  Kuleszą,  któremu
osobiście pogratulowałem zakończenia rozbudowy i modernizacji Urzędu Gminy w
Gródku.  Pani  Sekretarz  Anna  Stalbowska  pod  moją  nieobecność  wzięła  udział  w
oficjalnym otwarciu nowego Urzędu Gminy Gródek. 

13.13 i 14 sierpnia po raz kolejny Fundacja „Mała Ojczyzna” zorganizowała dystrybucję
żywności  w  formie  paczek  żywnościowych  dla  zakwalifikowanych  osób
potrzebujących w ramach Programu Fundusze Europejskie na Pomoc Żywnościową
2021-2027. Dziękuję Fundacji za pomoc i wsparcie naszych mieszkańców.

14.15 sierpnia obchodziliśmy Święto Wojska Polskiego. Z tej okazji raz jeszcze składam
naszym żołnierzom najlepsze życzenia i podziękowania za służbę naszemu krajowi.

15.Na zaproszenie Dyrekcji,  personelu oraz mieszkańców DPS „Spokojna Przystań w
Garbarach”  w  dniu  22  sierpnia  na  XIX  Plenerze  Malarskim  nasz  samorząd
reprezentowała Pani Przewodnicząca Maria Ancipiuk. 

16. 28  sierpnia  odbyłem  spotkanie  z  prof.  Robertem  Czerniak  z  Wyższej  Szkoły
Społeczno – Ekonomicznej w Gdańsku w temacie nawiązania współpracy w zakresie
realizacji  kompleksowych  projektów  psychologiczno  –  pedagogicznych  w  ramach
dostępnych środków unijnych.

17.W dniu 29 sierpnia spotkałem się z Panią Agatą Mróz z Polskiej Akademii Nauk, która
w ramach spotkań z włodarzami wybranych gmin poruszyła zagadnienia dotyczące
głównych  wyzwań  wynikających  z  sytuacji  demograficznej  w  gminie  w  aspekcie
kurczenia się wsi. 

18.W dniach 27, 28 i 29 sierpnia wychodząc naprzeciw naszym mieszkańcom jeździłem
melexem po ulicach Michałowa o czym wcześniej  było ogłoszone na naszym FB.
Mieszkańcy  mieli  możliwość  bezpośredniej  rozmowy  i  dyskusji  na  różne  tematy.
Cieszę się, że młode pokolenie z chęcią dyskutowało i zadawało mi różne pytania, na
które  starałem  się  odpowiedzieć  w  wyczerpujący  sposób.  Rozmowy  były  bardzo
owocne. 
Rozmawiano  na  temat:  funkcjonowania  galerii,  dociepleń  domów,  planów
zagospodarowania pustych działek czy też inwestycji gminnych. Wszyscy dziękowali
i gratulowali zakupu meleksa i ocenili pomysł jako strzał w 10-tkę. 
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19.31 sierpnia na zaproszenie Klubu Sportowego Pieńki wziąłem udział  – oczywiście
jako  obserwator  –  w  Regionalnych  Zawodach  Skokowych  Memoriały  Krzysztofa
Jaworskiego „Jaworka”. Zawody zostały wsparte dofinansowaniem ze strony naszego
samorządu  w  ramach  współpracy  ze  stowarzyszeniami  i  organizacjami
pozarządowymi. 

20.Również 31 sierpnia wziąłem udział w Dożynkach w Jałówce zorganizowanych przez
Stowarzyszenie  Miłośników  Jałówki  i  Okolic.  Impreza  podobnie  jak  zawody
jeździeckie  w  Pieńkach  zostały  wsparte  dofinansowaniem  ze  strony  naszego
samorządu  w  ramach  współpracy  ze  stowarzyszeniami  i  organizacjami
pozarządowymi. 

21.1 września wraz z duchowieństwem i parafianami Parafii Prawosławnej w Michałowie
uczestniczyłem w uroczystości poświęcenia Krzyża i miejsca po budowę kaplicy na
cmentarzu w Michałowie.

22.W miniony poniedziałek 2 września w Zespole Szkół w Michałowie wziąłem udział w
inauguracji roku szkolnego 2024/2025. Wszystkim uczniom życzę powodzenia, wielu
sukcesów  i  osiągnięć  edukacyjnych.  Natomiast  nauczycielom  oraz  wszystkim
pracownikom  oświaty  życzę  dużo  wyrozumiałości,  spokoju  oraz  cierpliwości  do
naszej młodzieży i uczniów.

23.2  września  był  dniem  szczególnym  w  naszym  samorządzie,  w  naszej  gminnej
oświacie.  Tego  dnia  dokonano  uroczystego  wkopania  kamienia  węgielnego  pod
budowę nowego przedszkola w Michałowie. W uroczystościach uczestniczyli  m.in.
Wojewoda  Podlaski  Jacek  Brzozowski,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w
Michałowie Maria Bożena Ancipiuk, Sekretarz Gminy Michałowo Anna Stalbowska,
przedstawiciele  wykonawcy  -  firmy  Izoterm,  michałowscy  radni,  kierownicy
jednostek samorządowych oraz licznie przybyli mieszkańcy (w tym przedszkolaki).
Proboszczowie michałowskich parafii ks. mitrat Jan Jaroszuk oraz ks. Andrzej Łukuć
dokonali wyświęcenia kamienia węgielnego. Na inwestycję nasz samorząd pozyskał 8
milionów złotych dofinansowania unijnego.

24.3 września wziąłem udział w spotkaniu z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia
Rolnictwa Panią Agnieszką Zawistowską.

25.W dniu wczorajszym uczestniczyłem w IV Kongresie Rad Seniorów w Supraślu, na
którym spotkali się przedstawiciele samorządów województwa podlaskiego. 

26.W okresie międzysesyjnym odbyły się także konsultacje społeczne w temacie projektu
uchwały  w sprawie  określenia  zasad  wyznaczania  oraz zasad  działania  Komitetu
Rewitalizacji  Gminy  Michałowo, oraz  zaopiniowania  projektu  uchwały  w sprawie
zmiany statutu sołectwa Michałowo II.  Z wynikami obydwu konsultacji  można się
zapoznać na stronie internetowej Urzędu. 

27.W okresie od 3 września 2024 roku  do dnia 12 września 2024 roku przeprowadzane
są również  konsultacje  społeczne  projektu  Strategii  Rozwiązywania  Problemów
Społecznych  Gminy  Michałowo  na lata  2025-2035  zwanego  dalej  ,,Strategią”  –
szczegóły również na naszej stronie internetowej. Celem konsultacji społecznych jest
zebranie opinii i uwag do projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
Gminy Michałowo na lata 2025-2035.
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28.W wyniku  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadania  publicznego  z  zakresu
wychowania przedszkolnego prowadzonego na terenie Gminy Michałowo przez osoby
prowadzące  niepubliczne  przedszkola  wpłynęła  1  oferta.  W  rezultacie  podpisano
umowę z Niepublicznym Żłobkiem i Przedszkolem w Michałowie „Michałkowo”.

29.Rozpoczął się nabór wniosków na stypendia szkolne, które skierowane są do uczniów
szkół  publicznych,  niepublicznych  i niepublicznych  szkół  artystycznych
o uprawnieniach  publicznych  szkół  artystycznych  oraz słuchaczom  kolegiów
pracowników służb społecznych – do czasu ukończenia kształcenia, nie dłużej jednak
niż  do ukończenia  24  roku  życia.  Termin  składania  wniosków  dla  uczniów  szkół
upływa 15 września 2024 r. Natomiast wnioski dla słuchaczy kolegiów można składać
od 01 do 15 października 2024 r.

30.3 września  zakończono drugi nabór wniosków do Inkubatora Przedsiębiorczości  w
Michałowie – dotychczas złożono 3 wnioski

31.Od poniedziałku 9 września 2024r. rozpoczynamy wybory sołtysów i rad sołeckich.
Ogłoszenia o  wyborach są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy
Michałowo oraz zostaną wywieszone na tablicach ogłoszeń w sołectwach. Serdecznie
zapraszamy  do kandydowania  i aktywnego  udziału  w spotkaniach  sołeckich.
Spotkania będą się odbywały o godz. 16:00,  a terminarz na najbliższy tydzień to:
9.09– Topolany, 10.09 – Kobylanka, 11.09 – Tylwica, 12.09 – Pieńki.

32. Od 16 września zmieniają się zasady przyznawania świadczeń pieniężnych z tytułu
pełnienia funkcji sołtysa. Szczegóły związane z tym tematem umieszczone zostaną na
naszej stronie internetowej.

33.Przy dawnej mleczarni na ulicy Gródeckiej trwa budowa nowego sklepu sieci Dino.
Będą  kolejne  miejsca  pracy.  Michałowo  staje  się  atrakcyjne,  nasze  inwestycje
samorządowe przynoszą efekt i inwestują również przedsiębiorstwa.

34.Podsumuję  również  pozostałe  wydarzenia  kulturalno  –  rozrywkowe  z  udziałem
przedstawicieli naszego samorządu jakie miały miejsce w naszej Gminie:
-  7  lipca uczestniczyłem w Zabawie na Jana  jakie  miało miejsce  w Centrum Wsi
Nowa Wola
- 20 lipca w Amfiteatrze w Bondarach odbyła się Bondarouskaja Haściounia –nasz
samorząd reprezentowała Pani Sekretarz Anna Stalbowska, ponieważ w tym czasie
przebywałem na urlopie 
-  3  sierpnia  w  michałowskim  amfiteatrze  odbyło  się  Wielkie  święto  kultury
białoruskiej   -  Prymacka  Biasieda.  W  Prymackiej  Biasiedzie  oprócz  oczywiście
Zespołu Prymaki  wzięły udział  liczne  gwiazdy z  Polski  oraz z  Mińska.  Skład ten
uzupełniło jeszcze kilkunastu innych wykonawców znanych z naszego regionu jak
choćby Czerwone Szpilki,  Słowiańska  Nuta czy Śpiawaj  Dusza.  Impreza wyrobiła
sobie  już  markę  i  jest  największym tego  typu  wydarzeniem w regionie.  Co  roku
dbamy o wysoki poziom artystyczny i publiczność to docenia tłumnie przybywając do
Michałowa. 
Z  tego  miejsca  dziękuję  wszystkim  organizatorom  imprez,  które  dotychczas
wymieniłem.  Bez  waszego  zaangażowania,  pracy  i  chęci  niewiele  można  byłoby
zdziałać. 
Jednocześnie  zapraszam już  dziś  na  21  września  2024r.  o  godz.  17:00  na  Święto
Ziemniaka, które odbędzie się w Juszkowym Grodzie.

6


